

Declaration 聲明

Applicant Declaration & Agreement 申請者聲明及同意

I/We certify that all information provided in this application, including all attachments and supporting documents, is true, accurate, and complete to the best of my/our knowledge and belief.

I/ We have read, understood, and agree to abide by the Application Guidelines and Terms & Conditions.

本人/我們證明,就本人/我們所知及所信,本申請表內所提供的所有資料,包括所有附件及證明文件,均為真實、準確及完整。

本人/我們已閱讀、理解並同意遵守申請指引及條款與細則。

Privacy & Data Use 私隱及數據使用

I/We have read and agree to the privacy policy of Operation Santa Claus regarding the collection, use, and disclosure of personal data submitted in this application.

I/We agree to receive communications from Operation Santa Claus regarding the status of this application.

本人/我們已閱讀並同意愛心聖誕大行動的私隱政策,有關本申請所提交的個人資料之收集、 使用及披露。

本人/我們同意接收愛心聖誕大行動有關本申請進度的通訊。

Once submitted, you will not be able to make any changes. Please ensure all information and documents are correct.

一旦提交,您將無法進行任何更改。請確保所有資料和文件均正確無誤。